



---

# AVIS PUBLIC

Avis public est par la présente  
donné de la susdite municipalité **Que :**

La municipalité de Portage-du-Fort demande une soumission pour le balayage de rues on pour la saison 2022. Le balayage devrait être terminé par le 15 mai 2022.

Les soumissions seront reçues jusqu'au **jeudi le 14 avril 2022 à 13h** au bureau municipal à l'adresse indiquée ci-dessous. Les soumissions seront ouvertes le **jeudi le 14 avril à 13h30** au bureau municipal situé à la même adresse.

Le contrat sera attribué en fonction d'une évaluation globale du prix, de la qualité et des normes de livraison.

Donné à Portage-du-Fort ce 7<sup>ième</sup> jour d'avril, 2022.

*Lisa Dagenais*

Directrice Générale



---

# **PUBLIC NOTICE**

**IS HEREBY GIVEN** by the undersigned secretary-treasurer of the aforesaid municipality,  
**THAT:**

The municipality of Portage-du-Fort is requesting tenders for street sweeping for the 2022 season. The street sweeping will have to be done by May 15, 2022.

Tenders will be received until **Thursday, April 14 at 1:00 pm** at the municipal office to the address indicated below. The tenders will be open on **Thursday, April 14 at 1:30 pm** at the municipal office located at the same address.

The municipality reserves the right to accept neither the highest of the lowest or any bid.

Given at Portage-du-Fort on the 7<sup>th</sup> day of April, 2022.

*Lisa Dagenais*

Directrice Générale

---

MUNICIPALITÉ DE PORTAGE-DU-FORT - MUNICIPALITY OF PORTAGE-DU-FORT

24 Rue de l'Église, Portage-du-Fort (Québec) J0X 2T0

Téléphone: 819-647-2767 - Télécopieur: 819-647-2768

portage-du-fort@mrcpontiac.qc.ca - www.portage-du-fort.com